
Absolventu stāsti 

Pozitīvā pieredze 

Vai studijas Juridiskajā koledžā ir ietekmējušas manu ikdienu? Jā, noteikti! 

Studēt koledžā pēc liela pārtraukuma jau bija izaicinājums, bet pieredzējušie 

pasniedzēji un kopējā pozitīvā attieksme no koledžas personāla puses iedrošināja 

nepadoties un virzīties uz priekšu. Iegūtās zināšanas deva iespēju izrauties no ikdienas, 

nomainīt darba vietu un uzņemties jaunus izaicinājumus. Pēc absolvēšanas zināšanas 

liku lietā, uzsākot darba gaitas Valsts ieņēmumu dienestā kā Nodokļu un muitas 

policijas inspektors.  

Domāju, ka tieši Juridiskajā koledžā iegūtā pozitīvā pieredze ar pretimnākošiem 

pasniedzējiem deva stimulu izmēģināt jaunas lietas, tāpēc nolēmu uzsākt studijas 

socioloģijas jomā un paralēli uz pusslodzi uzsāku darba gaitas Valsts sociālās aprūpes 

centrā “Rīga” par sociālo audzinātāju bērniem ar garīga rakstura traucējumiem. Tajā 

brīdī sapratu, ka darbs ar bērniem ir mans aicinājums un patlaban strādāju Jaunsardzes 

centrā par jaunās Valsts aizsardzības mācības skolotāju. Turpinu studijas, lai gala 

rezultātā būtu pilntiesīgs skolotājs. 

Joprojām uzturu kontaktus ar bijušajiem kursabiedriem, kuriem nekautrējos lūgt 

palīdzību, ja rodas nepieciešamība. Vienam ir grūti doties pretī nezināmajam, tāpēc 

cenšos turēt sev apkārt cilvēkus, no kuriem varu nepārtraukti mācīties, jautāt pēc 

padoma, cilvēkus, kuriem ir pozitīvs skats uz dzīvi un pasauli kopumā. Tieši pozitīvā 

attieksme motivē darīt un sasniegt jaunas virsotnes, atbalsts ir svarīgs visās jomās.  

Lai arī grāmatās nav iespējams rast atbildes uz visiem jautājumiem, viens no 

maniem hobijiem ir grāmatu lasīšana par pašizaugsmi, kur cilvēki dalās ar dzīves 

pieredzi un tajā var smelties drosmi un uzdrīkstēšanos. Lai atbrīvotos no uzmācīgām 

domām un sakārtotu visu galvā, tā teikt, pa plauktiņiem, noteikti palīdz mana 

aizraušanās ar sportu, t.i., skriešanu. Skrienu daudz, kārtējo reizi noskrēju Rimi Rīgas 

maratonu. Paralēli tam esmu aizrautīgs cīņas sporta entuziasts un šis entuziasms 

aizveda mani līdz pat profesionālajam ringam, kas, savukārt, pierāda, ka jebkurš mērķis 

ir sasniedzams. Sports ir un būs neatņemama mana dzīves sastāvdaļa visa mūža garumā. 

Lai rastu mieru, nedaudz apstātos un padomātu, es rakstu arī dzeju, tekstus, tādējādi 

izlieku savas emocijas uz papīra.  

Novēlu visiem neapstāties, neslēpt savu patieso būtību, būt dabiskiem, 

nesamākslotiem, tādiem, kādi Jūs esat! Ja man ir atļauts, tad vēlētos šeit publicēt vienu 



no saviem darbiem, teksts un doma ir manis paša, bet piestrādāt pie stila palīdzēja kāds 

nesen iegūts draugs – Hildegarde Graumane, par to viņai milzīgs paldies! 

Einārs Goldbergs 
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izvēloties cilvēkus sev apkārt 

nākas ielūkoties iekšā katrā 

 

aiziet grūtāk kā atnākt 

izbeigt vieglāk kā atsākt 

 

pie risinājuma galu galā 

nonāk 

emocijas vai noplok vai ienāk 

 

īstenība sākas tad 

kad atļauj tuvāk pienākt 

 

šeit var domāt par to kā labāk 

laist uz āru vai klusībā justo 

glabāt 

 

 

biežāk pierasts pa kāda 

sapņiem bradāt 

tā vietā labāk būtu par cerību 

gādāt 

 

nav slikti dzīvot filozofijā 

šādā 

bet pamēģini iejusties 

nesaprasto ādā 

 

diskutēt par to 

kurš dzīvo īstenības badā 

izlikties par to 

ko instagramā rāda 

 

būt īstam vairs nav ierasts 

mēs darām lietas 

lai izpatiktu kādam 

 

atkal sanāca nedaudz garāk 

katrā ziņā uzvar tie 

kas dara 

būt brīvam nozīmē nesekot 

baram 

esmu pārliecināts 

mēs noteikti katrs to varam 

 


